



KERKENRAAD

Notulen Kerkenraadvergadering – 22 februari 2018

--- krV 12 mrt 18 ---

Plaats/tijd:	consistorie 'Dorpskerk', 20:00 – 22:30 (inloop @19:30)
Aanwezig:	Frits Baan/K(vz), Mieke Bleys/O(vz), Annette Horsman/D, Klaas Kos/K(s), Karin Nelson/O, Piet Oldenziel/K(pm), Henk Oort (secretaris/notulist), Cora Rebel/D, ds. Marnix van der Sijs, Willem van Someren Gréve/D(vz), Bram Veerman (voorzitter), Aly van Vembde/O;
Afwezig:	{mk} Marry van Haandel/D(s). { /D=diaken, /K=kerkrentmeester, /O=ouderling }

1. Opening

[vz/BV] welkom; herdenking overlijden dhr. Piet Westland (o.a. 2006-2016 kerkrentmeester); opening door [Marnix] over "Noach en de regenboog": een regenboog is alleen een regenboog, indien met alle kleuren (is anders een verzameling losse druppels); ds. gaat ons voor in gebed.

2. Vaststellen agenda

[vz] agenda blijft zoals voorgesteld;

** evt. punten voor de rondvraag: [WvSG, AvV].

3. Notulen vorige KRV (18 jan)

Opmerkingen: géén;

Notulen worden vastgesteld en getekend door voorzitter en secretaris.

N.a.v.:

[FB/CvK] {pt.11-e} betreurt de teleurstelling bij onze predikant (over gelegd verband 'jaargesprek' en deeltijdfactor 70/85);

[vz] dit komt bij pt.5 weer aan de orde;

[PO] {pt.7/PGLE-contact} voortgang?: [vz] meldt dat contact is gemaakt, hij wacht nog op antwoord.

4. Verslag gesprek met voorzitter/KRd

Op 30 jan hebben KRd-leden [PO] en [WvSG] een gesprek gehad met onze voorzitter, nav. zijn 'hervervkiezing' in de vorige KRV; daarvan is verslag gedaan aan de KRd.

[PO] vraagt zich af of we eruit komen met de 'aard' van de 'agendacommissie'; die lijkt z.i. toch teveel op het instituut 'moderamen' (dagelijks bestuur);

[WvSG] een dergelijk vóóroverleg kan (zoals elders) toch een 'machtsfactor' zijn/worden, en zou daarom niet geformaliseerd moeten worden;

[vz] benadrukt herhaaldelijk dat daar geen 'besluiten' worden genomen, maar dat er wel behoefte is om in kleinere kring (uit de colleges en de predikant) te werken aan wat er moet gebeuren in deze gemeente en daarmee de onderwerpen in de KRV te sturen;

[KK] vraagt zich af waar het gevoelde 'wantrouwen' toch vandaan komt, maar vooral wat we daar aan kunnen doen binnen de KRd;

[vz] heeft in de vorige KRV ons 'vertrouwen' gevraagd en gekregen en daarop voortzetting van zijn voorzitterschap aanvaard, waarbij hij het belang voor deze gemeente voorop heeft gesteld;

[AH] stelt voor om meer 'openheid' te schaffen dmv. een 'verslagje' van die besprekingen;

** hoe kunnen we tot een betere samenwerking komen, binnen de KRd; er gaat nu teveel langs elkaar heen.

5. Verslag 'jaargespreek' met predikant

Op 29 jan hebben namens de 3 colleges [AH, KN en PO] een 'jaargespreek' gehad met onze predikant, waarvan verslag is gedaan aan de KRd.

[MB] {over 'geen gedeeld visioen/vertrouwen/visie'} dat valt wel erg zwaar;

[AH] {nav. de weer voorliggende KRV-agenda} hoe komen we ooit verder dan alle praktische zaken (veel te lange agenda); teveel kleine zaken, we moeten buiten de KRd afhandelen wat kan;

** om eens dieper te gaan, daar komen we niet aan toe;

[vz] maar we moeten elkaar ook op de hoogte houden van wat 'er allemaal speelt'; iedereen is nodig om verder te komen als gemeente.

6. Wat nu?

Wat staat ons/KRd nu te doen?

[MB] we hebben een gezamenlijke missie, eerst vertrouwen weer opbouwen;

[MvdS] zijn eerdere kritiek op het CvK is later toegelicht, maar het vertrouwen is weg, is daar nog wat aan te doen?;

[vz] zou externe coaching kunnen helpen om weer met elkaar op één lijn te komen?;

[PO] ziet een 'kerk-in-problemen', wat is hieraan te doen; een plan maken en *samenwerken-in-vertrouwen*;

** voorstel: een Cie vanuit de KRd om toekomstplan te maken;

** wil deze kerk graag verder helpen, toekomst geven;

[MB] er is wel beleid, maar dat moet ingevuld worden, daar komen we maar niet aan toe;

[AH] wat kunnen we doen aan *teambuilding*, elkaar beter leren kennen, want we zijn als KRd nog steeds als 'los zand';

[MvdS] voelt zich al een tijdlang niet 'happy' meer binnen deze KRd en heeft zich ernstig bezonnen over zijn positie binnen de PGB;

** heeft besluit genomen:

Marnix geeft aan al tijden zeer slecht te slapen rond de kerkenraadsvergaderingen. Hij heeft daar last van in zijn werk. De doorgaande conflicten in de kerkenraad trekken alle energie uit hem weg.

Hij kondigt aan per 1 december (van 2018) te zullen vertrekken, tenzij in de komende drie maanden blijkt dat de leden van de kerkenraad de conflicten willen beëindigen.

[MB] kunnen we geen informelere omgang zoeken voor betere verhoudingen en meer onderling vertrouwen?;

[vz] wie willen (vanuit alle colleges) hieraan werken: een 'werkplan' opstellen;

[CR, KN, MB en PO] melden zich; doel is een *compact* werkplan en de korte termijn eerst;

[AH] kunnen we een 'activiteit' hiervoor organiseren: voorstel is 'maaltijd++ in Achterom', wordt opgepakt door [MvdS, AH en KK];

[MvdS] stelt voor: 'teambuilding-avond' op **vr.9 mrt @18:30**; KRd akkoord! (reservering is via [FB] gemeld).

< pauze >

7. Van de predikant

[MvdS] meldt een verzoek via ds. Petra Barnard voor een kinderdoop, dóór ds. Barnard in 'de Dorpskerk'; KRd: indien ouder(s) dooplid is(zijn), geen bezwaar; er wordt nog nader overlegd.

8. Evaluatie Kerkdiensten

Op het dienstenoverzicht op de agenda worden geen bijzondere opmerkingen gemaakt.

9. Activiteiten

De lijst is bijgewerkt in [/roosters](#), pt.4 'Seizoensactiviteiten';

[CR] het CvD verzorgt 'NL-doet' 9&10mrt; werkt tevens aan voorbereiding voor actie in 2019.

10. Secretariaat

- verspreiding van de 'Nieuwsbrief Oosterlichtkerk' blijft binnen het consistorie/CvO;
- bij afwezigheid van de secr. (ca.12mrt-1mei) zal het notuleren in de KRV (12mrt en 19apr) worden waargenomen door de plv.scriba [KN];
- in het 'TOTAALrooster' is een kolom 'red.OvD' toegevoegd met initialen van de dienstdoende OvD-redacteur (*Henk Aertsen, Pieter Schreur, Jan van Vembde of Henk Oort*; ingevuld tot 1 juli).

11. Consistorie

[MB] heeft géén bijzonderheden te melden.

12. Diaconie

[WvSG] meldt dat dhr. Bas Reitsma heeft ingestemd met zijn definitieve voordracht als diaken/penningmeester; dit wordt 2x afgekondigd en de ambtsbevestiging zal zijn op zo.18mrt;
** {begroting CvD/2018} deze is eerder aan de KRd voorgelegd, er zijn geen aanpassingen gevraagd, dus hierbij door de KRd vastgesteld;
[vz] voorstel om de '40-dagen actie' op de PGB-jaarkalender te plaatsen (via /roosters pt.5).

13. Kerkrentmeesters

[FB] {kosterschap/vertrouwelijk!} er zijn problemen met gemaakte 'afspraken', in CvK gebrek aan vertrouwen; er is nog een extra gesprek nodig (FB&PO met koster), mogelijk een 'net' afscheid; aanvankelijk overheersten zijn positieve eigenschappen, maar er blijken ook mindere;
** toezegging van koster over 'teruggeven' van *eigenmachtig geclaimde* domeinnaam 'dorpserkerblaricum.nl' wacht nog op uitvoering;
** nieuw probleem: vervanging?;
[PO] {Kerkebalans-2018} toezegging ligt op ~€54k, dat is meer dan in 2017; voorzichtig optimisme dat de begroting wordt gehaald;
[FB] {Sing-in} zie verslag in 'Onderweg' (nr. 2).

14. Classis

[MvdS] {Kerk2015} verzameling van '3^e tranche' is goed verlopen; geen verder nieuws.

15. Communicatie en PR

[vz] deadline OW#3 is 8mrt [secre: zie ook planning KRV-OW-KC in /roosters pt.2.];
[AH] contact met PR-cie kandidaat: verzoek is nog in beraad.

16. Rondvraag/wttk (aangemelde punten)

[AvV] zal vanwege knie-operatie enkele weken uit de 'running' zijn;
[WvSG] heeft uit CvO vernomen dat (senior)gastpredikant ds. Steenstra niet meer gevraagd zou worden (niet meer geschikt?); dat zou hem (èn anderen) bijzonder spijten; dit gemeld ter overweging.

17. Volgende vergadering

(voor "jaarrooster **KRdV** vergadering, **OnderWeg** en **KerkCafé**" zie [/roosters pt.2](#));
[vz] omdat op do.22mrt (was eerst do.15mrt!) de volgende Kerkcafé-avond staat gepland, moet de KRV weer verhuizen: na overleg wordt dat maandag 12 mrt (ná het '40-dagen Meditatief moment').

18. Sluiting

[BV] leest een (origineel Zuidafrikaans) pelgrimsgebed;
[vz] dankt de vergadering; welthuis.

Alfabetische lijst van ambtsdragers (op achternaam; t.b.v. de eerstvolgende 'Sluiting'):

Baan, Bleys, Horsman, Kos, Nelson, Oldenzijl, Rebel, Sijs, Someren, Veerman, **Vembde**.

Na goedkeuring in de KRV getekend (Blaricum, 12 maart 2018) :

voorzitter
Bram Veerman

(ambtelijk) secretaris
Henk Oort